

## Referat bestyrelsesmøde 30.3-2017

- 1) Alle var mødt op – så ingen afbud.
- 2) Rikke – referent
- 3) Årets møder er planlagt som nedenstående:
  - a. Tirsdag 23/5
  - b. Torsdag 31/8
  - c. Torsdag 5/10
  - d. Torsdag 23/11 – godkendelse af budget
  - e. Torsdag 5/12
  - f. 14/11 er der aftalt budget møde med kasser, formand og gruppeleder.
- 4) Grupperådsmøde er fastsat til 23/2 fra 9:30-12:00. Dagsordenen skal ud senest 4/2 og regnskabet skal være tilgængeligt senest 18/2. Lagt på dette tidspunkt for at forsøge at trække flere forældre til. Det serveres rundstykker osv inden mødet.
- 5) 19/4 er der Sct.georgsdag (spejdernes dag). Formanden læser budskabet op og bestyrelsen sørger for lederhygge efterfølgende (Beni & Peter). Arrangementet starter 17:00 på brænderigården og slutter kl 19:00 på Nytorv.
- 6) Ledere i andre grupper: vi har pt et par ledere der er registreret i W.S men som er primært aktive i en anden gruppe. Bestyrelsen er enige om at man kun kan være leder et sted. Ulrich sender en mail til den anden gruppe med besked om at de skal overtage korps såvel som divisions kontingent. Såfremt det ikke lykkes på denne måde må korpset ind over.
- 7) Ryge-, samvær- og alkohol-politik: Bør synliggøres for alle i gruppen, såvel som offentliggøres for at vise det er noget vi tager seriøst. Der er nedsat en arbejdsgruppe – Pernille, Peter & Camilla tager sig af ryge og alkohol og Jesper & Rikke laver et udkast til samværs politikker. Udkast skal være klar til næste møde 23/5. Under samværs politik skal ligge sociale medier og forholdet mellem børn/unge ligesom der bør være en henstilling til både børn, forældre og ledere.
- 8) Der oprettes en Facebook gruppe til bestyrelsen af Ulrich – *dette er allerede gjort* 😊
- 9) Fundraising: Pt har vi modtaget 22.500kr fra friluftsrådet til et mastesejl, men kun under forudsætning af at det bliver indkøbt inden 1/6. Bliver beløbet ikke brugt inden forsvinder det. Mastesejl koster 45.000. Der er søgt ved Nordeafonden også, uden svar endnu. I skrivende stund har vi modtaget bekræftelse på yderligere 7500kr så vi mangler nu kun 15.000kr. Jesper holder styr på trådene og Rikke søger ved DUF (Loa-fonden). Der skal søges ved A.P Møller også. Bodil har en oversigt og et budget hun gerne vil dele med os andre. Viborg kommune samt Grundfos blev også nævnt som mulige steder at søge.

10) Arbejdsdage:

- a. Fort Knox: sidste weekend i april.
- b. Poulholm bliver efter sommerferien, 1-2 dage.
- c. Blokhuset – det er et større projekt skal det opgraderes eller sælges ? Beslutningen bliver at dette tages op på et senere tidspunkt.

11) Forældrebanken opdateres ligesom der skal slås et slag for en bedre opbakning fra forældre til både rengøring af poulholm og til spild-op kørslen. Rikke sørger for en skabelon til både dagsorden og referat bliver lavet og sendt til Ulrich/Bodil.